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Protokół nr IV/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 17 lipca 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto 17 lipca 2024 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:55 tego samego 

dnia. Obrady odbyły się w sali Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku, 

ul. Al. E. Sczanieckiej 56.  

 

Porządek obrad. 

1. Otwarcie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: nadania nazw ulic w Lwówku. 

9. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku 

prowadzonym przez gminę Lwówek, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszonych opłat. 

10. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

11. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

12. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej 

z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej podziału. 

13. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

14. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

15. Projekt uchwały w sprawie: wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 

się o uzyskanie zezwolenia na działalność w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Miasta i Gminy Lwówek. 

16. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

17. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

18. Odpowiedzi na interpelacje. 
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19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący Rady Piotr Przewoźny, otwierając obrady IV sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku, powitał radnych, burmistrza, skarbnik, pracowników biura Rady oraz innych 

przybyłych na sesję. Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Jędrzejczak przypomniał, że zgodnie 

z ustawą z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału 

obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych 

(Dz. U. z 2018 r., poz. 130), sesje Rady są nagrywane i transmitowane w Internecie. Transmisja 

obejmuje obszar sali sesyjnej. W związku z powyższym, wejście na salę sesyjną jest jednoznaczne 

z wyrażeniem zgody na publikację wizerunku w Internecie oraz na jego przetwarzanie. Osoby 

uczestniczące w obradach sesji biorą pełną odpowiedzialność za wypowiedzi oraz prezentowane 

przez siebie materiały i inne treści. Szczegółowe informacje dotyczące przetwarzania danych 

osobowych podczas Sesji Rady Miejskiej w Lwówku znajdują się na stronie BIP Gminy Lwówek, 

w zakładce „Ochrona Danych Osobowych”. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

W obradach IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 14 radnych na ustawowy 

15-osobowy skład Rady, zatem Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych i podejmowania 

uchwał. Nieobecnym jest Andrzej Basiński. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący poinformował o wyłożeniu i możliwości zapoznania się w biurze Rady 

Miejskiej z projektem protokołu z obrad III sesji Rady Miejskiej oraz przypomniał, że projekt był 

także dostępny w materiałach zamieszczonych na portalu eSesja. Przewodniczący stwierdził, 

że do projektu protokołu nie wpłynęły żadne uwagi ani propozycje zmian, dlatego poprosił radnych 

o przyjęcie protokołu w drodze głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z III sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, Agnieszka 

Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, 

Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian Zambrzycki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basiński. 

 

Protokół z III sesji Rady Miejskiej w Lwówku radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 

jednogłośnie 14 głosami ZA. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący poinformował radnych, że wcześniej otrzymali porządek obrad IV sesji 

i zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś poprawki. 

W związku z brakiem wniosków przewodniczący zarządził przejście do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ W LWÓWKU Z PRACY 

MIĘDZYSESYJNEJ ZA OKRES OD 19.06.2024 r. DO 17.07.2024 r. 

W okresie międzysesyjnym pełniłem dyżur w każdy poniedziałek zgodnie z ustalonym 

harmonogramem. Podczas dyżuru spotkałem się z radnymi, pracownikami urzędu oraz 

mieszkańcami gminy. Spotkałem się również z panem burmistrzem i panem sekretarzem, 

omawiając sprawy bieżące oraz ustaliłem porządek i termin odbycia IV Sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku. 

1. 22 czerwca, jak co roku, uczestniczyłem w lwóweckim święcie Nocy Świętojańskiej. 

2. 23 czerwca na zaproszenie Ośrodka Sportu i Rekreacji uczestniczyłem w pikniku kończącym 

półrocze sportowe grup młodzieży, wręczając medale. 

3. Na 10 lipca zwołałem wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. 12-13 lipca na zaproszenie burmistrza Lwówka Śląskiego wraz z oficjalną delegacją naszej 

gminy uczestniczyliśmy w jubileuszowym 25. Lecie Agatowym. 

W minionym okresie więcej dodatkowych prac nie było. 
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Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK Z PRACY 

MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 19.06.2024 r. DO 17.07.2024 r. 

Burmistrz spotkał się z: 

− przedstawicielami gmin powiatu nowotomyskiego w sprawie klastra energetycznego; 

− przedstawicielem Przedsiębiorstwa Robót Drogowo-Mostowych z Szamotuł w celu 

podpisania umowy na przebudowę dróg gminnych 383562P i 383563P w Grońsku; 

− p. Jakubem Rutnickim, posłem na Sejm RP w sprawie dofinansowania modernizacji Orlika 

w Lwówku; 

− p. Mariolą Kałek, nowym sołtysem wsi Zygmuntowo w sprawie pozyskania gruntu 

od Rolniczego Kombinatu Spółdzielczego w Głuponiach na plac zabaw; 

− p. Jerzmanowskim, prawnikiem Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku i p. Januszem 

Wesołkiem, prezesem Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku w sprawie przekazania 

stacji uzdatniania wody w Władysławowie; 

Burmistrz wziął udział w:  

− prelekcji i koncercie z okazji Dnia Pamięci Żydów Lwóweckich; 

− zakończeniu roku szkolnego w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola w Pakosławiu; 

− spotkaniu z okazji przejścia na emeryturę p. Beaty Waniorek, dyrektora Zespołu Szkoły 

i Przedszkola w Brodach; 

− zakończeniu sezonu piłkarskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Lwówku; 

− uroczystym otwarciu zmodernizowanego bloku operacyjnego w Szpitalu Powiatowym 

w Nowym Tomyślu; 

− podpisaniu umów na dofinansowanie projektów w tegorocznej edycji konkursu „Pięknieje 

Wielkopolska Wieś” dla wsi Brody, Konin, Zgierzynka; 

− festynie rodzinnym w Grońsku; 

− podsumowaniu kontroli Najwyższej Izby Kontroli Delegatura w Poznaniu 

nt. Przygotowanie, procedowanie i monitorowanie regulacji prawnych (lub ich zmiany) 

w zakresie lokalizacji i budowy lądowych elektrowni wiatrowych; 

− forum „Wielkopolska Wieś Europejska” z okazji 20-lecia przystąpienia Polski do UE; 

− Radzie Nadzorczej Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku. 

W imieniu burmistrza sekretarz wziął udział w:  

− zakończeniu roku szkolnego w Szkole Podstawowej w Lwówku; 

− wręczeniu nagród w zawodach wędkarskich „O puchar Burmistrza”; 

− dekoracji grobu Włodzimierza Chmielewskiego – olimpijczyka z 1976 r. w wioślarstwie; 
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− walnym zebraniu sprawozdawczo-wyborczym członków KOLD za lata 2020 – 2023; 

− pracach komisji konkursowej na stanowisko dyrektora Zespołu Szkoły Podstawowej 

i Przedszkola w Zębowie; 

− Lecie Agatowym w Lwówku Śląskim. 

Burmistrz wydał następujące zarządzenia: 

− (42) w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Zespołu Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. Kornela 

Makuszyńskiego w Zębowie; 

− (43) w sprawie zmiany uchwały budżetowej (zwiększenie planu dochodów i wydatków 

tytułem otrzymanych dotacji celowych i środków z Funduszu Pomocy), 

− (44) w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora ZSPiP im. Kornela 

Makuszyńskiego w Zębowie. 

Ogłoszono/rozstrzygnięto następujące przetargi/zapytania ofertowe:  

1. „Przebudowa i rozbudowa oczyszczalni ścieków w Koninie, gm. Lwówek” Etap I (składanie 

ofert 12.07.2024). 

Wpłynęło 10 ofert: 

Nr 

oferty 
Nazwy wykonawców i adres składającego ofertę 

Cena ryczałtowa brutto kompletnego 

Wykonania zamówienia PLN 

1 
TERLAN Sp. z o.o. – Lider Konsorcjum 

ul. Lutycka 95, 60-478 Poznań 

8 881 552,45 – 72 

 

2 
Miko-Tech Sp. z o.o. 

ul. Św. Jana Pawła II 11B, 43-170 Łaziska Górne 

7 593 098,73 – 72 

 

3 
POSTER Zakład Automatyzacji Sp. z o.o. 

ul. Synów Pułku 26, 60-462 Poznań 

9 996 992,90 – 72 

 

4 
WUPRINŻ SA 

ul. Straży Ludowej 35, 60-465 Poznań 

6 317 148,24 – 72 

 

5 
PTB NICKEL TECHNOLOGIA Sp. z o.o. Lider Konsorcjum 

ul. Obornicka 6B, 62-002 Suchy Las 

6 136 470,00 – 72 

 

6 
AUTOMATYK ZBIERSK Sp. z o.o. 

Zbiersk Cukrownia 68/2, 62-830 Zbiersk 

7 732 502,00 – 72 

 

7 
7 Eko-MTK Sp. z o.o. 

ul. Pruszkowska 66, 05-830 Nadarzyn 

10 122 192,29 – 72 

 

8 
ATA-TECHNIK Sp. z o.o. Sp. K-A 

Osiedle Cechowe 31, 64-840 Budzyń 

9 073 509,93 – 72 

 

9 
MELBUD SA 

ul. Składowa 4, 86-300 Grudziądz 

7 119 287,54 – 72 

 

10 
HYDRO-MARKO Sp. z o.o. Sp. k. 

ul. Wojska Polskiego 139, 63-200 Jarocin 

7 771 140,00 – 72 
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2. Przebudowa ulicy Modrakowej w Lwówku (składanie ofert 12.07.2024). 

Wpłynęło 5 ofert: 

Nr 

oferty 
Nazwy wykonawców i adres składającego ofertę 

Cena ryczałtowa brutto 

kompletnego wykonania 

zamówienia PLN 

1 
GRAEB Przedsiębiorstwo Drogowe 

ul. Strzelecka 18G, 62-045 Pniewy 
2 321 414,39 

2 
ZIB-INFRASTRUKTURA Sp. z o. o. Mateusz Maćkowiak 

ul. Świętojańska 7, 64-310 Lwówek 
2 164 180,58 

3 
CAŁUS spółka z o.o. sp. k. 

Boruja Nowa 47B, 64-300 Nowy Tomyśl 
2 561 768,88 

4 
RDR Sp. z o.o. 

ul. Kasztanowa 7, 62-004 Czerwonak 
3 531 402,61 

5 

INFRAKOM KOŚCIAN Sp. z o.o. 

(powstała z przekształcenia INFRAKOMKOŚCIAN SP. z o.o. SKA) 

ul. Nowowiejskiego 4, 64-000 Kościan 

2 580 525,10 

 

 

Odnosząc się do spotkania z sołtys Zygmuntowa Mariolą Kałek w sprawie pozyskania 

gruntu od rolniczego kombinatu spółdzielczego w Głuponiach na plac zabaw burmistrz wyjaśnił, 

że omawiany plan nie będzie mógł być zrealizowany, gdyż rozważana działka ma klasę trzecią 

bonitacji i nie dostałaby pozwolenia na montaż żadnych urządzeń stałych. Dodał, że taka sama 

sytuacja jest w Brodach tuż za biesiadnikiem. 

Odnosząc się do spotkania z prezesem oraz prawnikiem Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Lwówku w sprawie przekazania stacji uzdatniania wody we Władysławowie burmistrz wyjaśnił, 

że podjęto decyzję aby po zakończeniu inwestycji stacja uzdatniania wody trafiła w zasób Zakładu 

Gospodarki Komunalnej – grunt i środki trwałe związane z gruntem zostają przekazane aportem na 

podwyższenie kapitału spółki, natomiast urządzenia niezwiązane na stałe z gruntem zostają 

sprzedane Zakładowi Gospodarki Komunalnej. Kwota pozyskana ze sprzedaży będzie 

zainwestowana w modernizację oczyszczalni ścieków. Oszacowanie wartości mienia zlecono 

kancelarii prawnej. 

Odnośnie podsumowania kontroli NIK, Delegatura w Poznaniu pod kątem przygotowania, 

procedowania i monitorowania regulacji prawnych lub ich zmian w zakresie lokalizacji budowy 

lądowych elektrowni wiatrowych burmistrz wyjaśnił, że kontrola zakończyła się w tygodniu 

poprzedzającym sesję, a z protokołu pokontrolnego wynika, iż kontrolujący zauważył dwie 

nieprawidłowości w gminnej dokumentacji. Pierwsza nieprawidłowość to nieprowadzenie 

osobnego rejestru dla zadań zagospodarowania przestrzennego. Zwrócono też uwagę, że w zeszłej 

kadencji nie przeprowadzono oceny planów zagospodarowania przestrzennego. W związku ze 
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wskazanymi nieprawidłowościami gmina nie poniesie żadnych konsekwencji, musi jedynie 

opracować i przedstawić NIK plan ich naprawy. 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie między sesyjnym wpłynęła jedna interpelacja 

na piśmie. Zgłaszający otrzymał odpowiedź pisemną i nie zgłosił żadnych zastrzeżeń. 

W trakcie obrad IV sesji nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie: nadania nazw ulic w Lwówku. 

Burmistrz wyjaśnił, że mając na uwadze rozwijający się obszar zabudowy mieszkaniowej, 

zarówno od północno-wschodniej, jak i południowej strony, należy nadać nazwy kolejnym drogom 

na terenie Lwówka. Kontynuując zamysł nazewnictwa dróg w południowej części miasta od nazw 

kwiatów, tak jak w przypadku ulicy Modrakowej, zasadnym jest nadanie nazw w następujący 

sposób: drodze oznaczonej nr ewid. 946 obręb miasta Lwówek nadaje się nazwę „Ulica 

Rumiankowa”, drodze oznaczonej nr ewid. 932/5 obręb miasta Lwówek nadaje się nazwę „Ulica 

Nagietkowa”, drodze oznaczonej nr ewid. 932/17 obręb miasta Lwówek nadaje się nazwę „Ulica 

Stokrotkowa”, drodze oznaczonej nr ewid. 932/31 obręb miasta Lwówek nadaje się nazwę „Ulica 

Fiołkowa”, drodze na odcinku od ul. Młyńskiej do ul. Nowotomyskiej położonej na działce 

oznaczonej geodezyjnie nr 899 obręb Lwówek nadaje się nazwę „Ulica Lawendowa”. Z kolei drogę 

znajdującą się w północno-wschodniej części miasta pomiędzy ul. Magazynową i Pniewską, 

oznaczoną geodezyjnie nr 178 – ponieważ posiada dostęp jedynie do ul. Magazynowej, a z drugiej 

strony dochodzi do drogi krajowej nr 92 z brakiem możliwości włączenia się w tę drogę – zasadne 

jest nadanie nazwy „Ulica Krańcowa”. Wszystkie drogi, którym proponuje się nadać nazwy, będą 

drogami wewnętrznymi i stanowią własność Gminy Lwówek.  

 

Wiceprzewodniczący przedstawił opinię Stałych Komisji Rady: „Projekt uchwały w sprawie 

nadania nazw ulic w Lwówku radni Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie 15 głosami ZA”. Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W 

związku z brakiem uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: nadania nazw ulic w Lwówku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, Agnieszka 

Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, 

Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian Zambrzycki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basiński. 

 

Uchwałę nr IV/26/2024 w sprawie: nadania nazw ulic w Lwówku radni Rady Miejskiej 

w Lwówku przyjęli jednogłośnie 14 głosami ZA. Podjęta uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku 

prowadzonym przez gminę Lwówek, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszonych opłat. 

Burmistrz przypomniał, że na kwotę odpłatności za pobyt dziecka w żłobku składają się 

koszty organizacji pobytu, tj. opieka pielęgnacyjna, wychowawcza i edukacyjna, prowadzenie zajęć 

opiekuńczo-wychowawczych i edukacyjnych, właściwych do wieku dzieci i uwzględniających ich 

rozwój psychomotoryczny oraz koszty wyżywienia. Dotychczasowa opłata w wysokości 500 zł 

na miesiąc w coraz mniejszym stopniu pokrywała roczne wydatki na utrzymanie jednostki. 

Po dyskusji na wspólnej komisji i przeanalizowaniu okoliczności burmistrz proponuje odpłatność 

w kwocie 800 zł za pobyt dziecka w żłobku oraz 12 zł brutto jako maksymalną stawkę za dzienne 

wyżywienie. Utrzymane zostaną ulgi wynikające z posiadania Lwóweckiej Karty Dużej Rodziny 

oraz zależne od minimalnego dochodu na jednego członka rodziny.  

 

Wiceprzewodniczący przedstawił opinię Stałych Komisji Rady: „Projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez gminę Lwówek, 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od ponoszonych opłat radni Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie 15 głosami ZA”. Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. 

W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym 

przez gminę Lwówek, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od ponoszonych opłat. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, Agnieszka 

Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, 

Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian Zambrzycki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basiński. 

 

Uchwałę nr IV/27/2024 w sprawie: ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku 

prowadzonym przez gminę Lwówek, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszonych opłat radni Rady Miejskiej 

w Lwówku przyjęli jednogłośnie 14 głosami ZA. Podjęta uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Burmistrz wyjaśnił, że projekt uchwały powstał z inicjatywy mieszkańców wsi Pakosław. 

Omawiany teren niegdyś należał do kolei wąskotorowych, następnie gmina go przejęła i w miejscu 

dawnych torowisk położyła ścieżki rowerowe. Jednak działki nr 14, 15, 18, 19, 29, 30, 34/1 i 35 

stanowią tereny mieszkaniowe i nie mogą zostać zagospodarowane jako odrębne nieruchomości, 

po sprzedaży mogą natomiast poprawić warunki zagospodarowania nieruchomości przyległych, 

którymi są odpowiednio działki 13, 16, 17, 20, 28, 31, 33/5 i 36, stanowiące własność prywatną 

mieszkańców. Postanowiono więc odsprzedać przedmiotowe działki drogą przetargu ograniczonego 

do właścicieli działek przylegających.  

 

Wiceprzewodniczący przedstawił opinię Stałych Komisji Rady: „Projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości radni Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowali 
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jednogłośnie pozytywnie 15 głosami ZA”. Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, Agnieszka 

Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, 

Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian Zambrzycki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basiński. 

 

Uchwałę nr IV/28/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 14 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Burmistrz przypomniał, że przedmiotowe grunty w obrębie Posadowa, w granicach działek 

ew. nr 225 i 226, o powierzchni prawie 3,5 ha, niegdyś w studium zagospodarowania 

przestrzennego zostały przeznaczone pod działalność gospodarczą, jednak w 2019 r. weszły w życie 

przepisy, zgodnie z którymi na terenach wiejskich grunty klasy III nie mogą być przekształcone 

ani pod zabudowę mieszkaniową, ani pod przemysł. W związku z tym burmistrz zaproponował, 

aby teren sprzedać, a za pozyskane środki kupić działkę od KOWR przy ul. Kasztanowej 

z przeznaczeniem na zabudowę mieszkaniową.  

 

Wiceprzewodniczący przedstawił opinię Stałych Komisji Rady: „Projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości radni Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowali 

jednogłośnie pozytywnie 15 głosami ZA”. Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, Agnieszka 

Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, 

Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian Zambrzycki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basiński. 

 

Uchwałę nr IV/29/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 14 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty 

adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej podziału. 

Opłata adiacencka może być nakładana przez gminę w związku ze wzrostem wartości 

nieruchomości spowodowanych podziałem oraz w celu zapewnienia partycypacji właścicieli 

nieruchomości w kosztach budowy ze środków publicznych urządzeń technicznych, których 

wybudowanie zwiększa wartość prywatnych nieruchomości. Burmistrz wyjaśnił, że stawki 

wskazane w poprzedniej uchwale w tej sprawie, uchwalonej w 2011 r., obecnie nie są 

wystarczające na pokrycie kosztów dokonywania podziału. Wysokość opłaty adiacenckiej 

obliczana jest na podstawie różnicy wartości między działką o przeznaczeniu rolnym a działką 

o przeznaczeniu budowlanym – przy czym w części przypadków wzrost wartości nieruchomości 

jest na tyle niewielki, że opłata nie jest nakładana. Zamiast dotychczasowych 15% i 20% burmistrz 

proponuje 30%. 

 

Wiceprzewodniczący przedstawił opinię Stałych Komisji Rady: „Projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
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nieruchomości w wyniku jej podziału radni Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie 15 głosami ZA”. Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. 

W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej podziału. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, Agnieszka 

Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, 

Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian Zambrzycki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basiński. 

 

Uchwałę nr IV/30/2024 w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej 

z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej podziału przyjęli jednogłośnie 14 głosami 

ZA. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

Burmistrz wyjaśnił, że projekt dotyczy gruntów gminnych stanowiących drogi polne 

i śródpolne, którymi inwestorzy będą prowadzić podłączenie powstających w Zgierzynce farm 

fotowoltaicznych do Głównych Punktów Zasilających. Uchwała da spółce EKO – EN 4 Sp. o.o. 

z siedzibą w Warszawie na czas eksploatacji elektrowni fotowoltaicznej prawo do: 1) ułożenia, 

wybudowania, eksploatacji, konserwacji, naprawy i usuwania podziemnych przyłączy dwóch 

elektrowni fotowoltaicznych: Nowy Tomyśl 10 i Nowy Tomyśl 11 do sieci elektroenergetycznej, 

o długości do 460 mb każde; 2) ułożenia, wybudowania, eksploatacji, konserwacji, naprawy, 

usuwania sieci kablowych średniego napięcia wraz z kablami sterowania i telekomunikacyjnymi 

z lub bez rury osłonowej kabla na głębokości min 1 m oraz do obchodzenia, objeżdżania 

i ewentualnego rozkopywania tras przebiegu kabli w celach budowlanych, konserwacji lub w celu 
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naprawy; 3) zajęcia na cele określone w punkcie 1 i 2 pasa gruntu o szerokości ok. 7 m podczas 

budowy linii oraz ich każdorazowej przebudowy; 4) wejścia, wjazdu, przechodu i przejazdu przez 

nieruchomości w celu konserwacji, modernizacji i naprawy przebiegających przez nią linii i kabli 

oraz zainstalowanych urządzeń i obiektów elektroenergetycznych z nimi związanych, wymaganych 

do użytkowania i eksploatacji elektrowni fotowoltaicznych, co jest podyktowane koniecznością 

realizacji ww. inwestycji i pozwoli na uniknięcie w przyszłości sporów prawnych dotyczących 

statusu prawnego urządzeń przesyłowych. 

 

Wiceprzewodniczący przedstawił opinię Stałych Komisji Rady: „Projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu radni Rady Miejskiej w Lwówku 

zaopiniowali pozytywnie 14 głosami ZA przy 1 głosie WSTRZYMUJĘ SIĘ”. Przewodniczący 

zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, Agnieszka 

Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, 

Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna, Damian Zambrzycki. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basiński. 

 

Uchwałę nr IV/31/2024 w sprawie: wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu radni 

Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 13 głosami ZA przy 1 głosie WSTRZYMUJĘ SIĘ. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



14 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Burmistrz przypomniał, że chodzi o pomieszczenie po dawnym sklepie w Lipce Wielkiej, 

które właściciele przyległego mieszkania od kilku lat za zgodą wykorzystują na cele mieszkaniowe, 

a obecnie zwracają się z prośbą o możliwość wykupienia. W tym budynku własnością gminy 

pozostanie jeden lokal, to jest świetlica wiejska. 

 

Wiceprzewodniczący przedstawił opinię Stałych Komisji Rady: „Projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości radni Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowali 

jednogłośnie pozytywnie 15 głosami ZA”. Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, Agnieszka 

Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, 

Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian Zambrzycki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basiński. 

 

Uchwałę nr IV/32/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 14 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie: wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na działalność w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta i Gminy Lwówek. 
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Burmistrz wyjaśnił, że konieczność podjęcia nowej uchwały w sprawie wymagań, jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na działalność w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta i Gminy Lwówek, wynika 

ze zmiany ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 

wprowadzonej ustawą z dnia 7 lipca 2022 r. o zmianie ustawy – Prawo wodne oraz niektórych 

innych ustaw. Powyższa nowelizacja wprowadziła modyfikację definicji nieczystości ciekłych 

przez wskazanie, iż obejmuje ona ścieki gromadzone przejściowo w zbiornikach bezodpływowych 

lub osadnikach w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i zgodnie z art. 7 ust. 1 pkt. 2 

ww. ustawy na prowadzenie przez przedsiębiorców działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych, wymagane jest uzyskanie zezwolenia. Szczegółowy sposób określania 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w ww. 

zakresie określa rozporządzenie Ministra Klimatu i Środowiska z dnia 16 lutego 2023 r. 

 

Wiceprzewodniczący przedstawił opinię Stałych Komisji Rady: „Projekt uchwały w sprawie 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

na działalność w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta i Gminy 

Lwówek radni Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowali jednogłośnie pozytywnie 15 głosami ZA”. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na działalność w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Miasta i Gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, Agnieszka 

Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, 

Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian Zambrzycki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basiński. 

 

Uchwałę nr IV/33/2024 w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 

się o uzyskanie zezwolenia na działalność w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Miasta i Gminy Lwówek radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 

jednogłośnie 14 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały zmieniającej: uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Budżet miasta i gminy został zwiększony po stronie dochodów o kwotę 601 097,07 zł oraz 

po stronie wydatków o kwotę 1 002 729,07 zł. 

Zmiany dotyczą: 

DOCHODY: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, § 6300 Dotacja 

celowa otrzymana z tytułu pomocy finansowej – kwota ogółem 160.000,00, z tego na zadania: 

− „Pięknieją lwóweckie wsie (Misja Brody). Tata i ja w piłkę w Sparcie gramy i sportowo 

czas spędzamy” – kwota 50.000,00 Umowa nr DR70/2024 z 4 lipca 2024 r. z Urzędem 

Marszałkowskim; 

− „Pięknieją lwóweckie wsie (Misja Konin). W saunie czy na plaży wypoczynek nam się 

marzy” – kwota 55.000,00 Umowa nr DR97/2024 z 4 lipca 2024 r. z Urzędem 

Marszałkowskim; 

− „Pięknieją lwóweckie wsie (Misja Zgierzynka). Oderwani od ziemi” – kwota 55.000,00 

Umowa nr DR73/2024 z 4 lipca 2024 r. z Urzędem Marszałkowskim. 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75814 Różne rozliczenia finansowe, § 2100 

Środki z Funduszu Pomocy – kwota 42.540,00 z przeznaczeniem na zadania oświatowe 

dla dzieci z Ukrainy. 

3. Zwiększenie planu dochodów w dz. 921, rozdział 92195 Pozostała działalność, § 2710 Dotacja 

celowa otrzymana z tytułu pomocy finansowej udzielanej między j.s.t. – kwota 84.000,00 – 
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umowa nr 6/DK/KK/2024 z Urzędem Marszałkowskim z przeznaczeniem na zadanie 

pn. „Remont i modernizacja salki warsztatowej w MGOK w Lwówku”. 

4. Zwiększenie planu dochodów dz. 900, rozdział 90095 Pozostała działalność, § 0690 różne 

dochody – kwota 3.000,00 (analiza budżetu po spr. za I półrocze). 

5. Zwiększenie planu dochodów w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, § 6307 Dotacja 

celowa w formie pomocy finansowej – kwota 306.622,00 z przeznaczeniem na zadanie 

pn. „Odbudowa i przebudowa stawu w Bródkach, gm. Lwówek” – umowa z Urzędem 

Marszałkowskim nr 00022-65021-UM1520026/23. 

6. Umniejszenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60004 Lokalny transport zbiorowy, § 2010 

Dotacja celowa – kwota 5.481,93 (Pismo Wojewody Wlkp). 

7. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85216 Zasiłki stałe, § 2030 Dotacja celowa – 

kwota 10.417,00 (Pismo Wojewody Wlkp). 

WYDATKI: 

1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 010, rozdział 01008 Melioracje wodne, § 2830 Dotacja 

celowa z budżetu na dofinansowanie zadań zleconych ro realizacji pozostałym jednostkom 

niezaliczanym do sektora finansów publicznych – kwota 15.000,00 (dotacja dla Spółki „Czarna 

Woda” na wykoszenie skarp, odmulenie dna rowu melioracyjnego w miejscowości Józefowo 

i Konin o długości 1407 mb, czyszczenie 2 przepustów oraz rozplantowanie urobku). 

2. Zwiększenie planu wydatków w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, § 6050 wydatki 

inwestycyjne – kwota ogółem 160.000,00 z tego na zadania: 

− „Pięknieją lwóweckie wsie (Misja Brody). Tata i ja w piłkę w Sparcie gramy i sportowo 

czas spędzamy” – kwota 50.000,00 Umowa nr DR70/2024 z 4 lipca 2024 r. z Urzędem 

Marszałkowskim; 

− „Pięknieją lwóweckie wsie (Misja Konin). W saunie czy na plaży wypoczynek nam się 

marzy” – kwota 55.000,00 Umowa nr DR97/2024 z 4 lipca 2024 r. z Urzędem 

Marszałkowskim; 

− „Pięknieją lwóweckie wsie (Misja Zgierzynka). Oderwani od ziemi” – kwota 55.000,00 

Umowa nr DR73/2024 z 4 lipca 2024 r. z Urzędem Marszałkowskim. 

3. Zwiększenie planu wydatków w dz. 750, rozdział 75023 Urzędy gmin, § 4360 opłaty telekom. 

– kwota 11.000,00 (zabezpieczenie łącza internetowego). 

4. Zwiększenie planu wydatków w dz. 754, rozdział 75412 Ochotnicze straże pożarne, § 6050 

wydatki inwestycyjne – kwota 1.000,00 z przeznaczeniem na zadanie pn. „Modernizacja 

budynku OSP Bródki” (konieczność zwiększenia zakresu prac). 
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5. Zwiększenie planu wydatków w dz. 757, rozdział 75702 Obsługa papierów wartościowych, 

kredytów i pożyczek, § 8110 odsetki od samorządowych papierów wartościowych – kwota 

248.483,00. 

6. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801 Oświata i wychowanie – kwota ogółem 42.540,00, 

z tego:  

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe – kwota 35.536,00, w tym: 

− § 4750 wynagrodzenia nauczycieli – kwota 29.727,00 (ZSPiP Posadowo 10.755,00; SP 

Lwówek 15.358,00; ZSPiP Zębowo 2.085,00; ZSPiP Pakosław 1.529,00); 

− § 4850 składki i inne pochodne od wynagrodzeń – kwota 5.809,00 (ZSPiP Posadowo 

2.102,00; SP Lwówek 3.002,00; ZSPiP Zębowo 407,00; ZSPiP Pakosław 298,00). 

Rozdział 80104 Przedszkola – kwota 5.254,00, w tym: 

− § 4750 wynagrodzenia nauczycieli – kwota 4.395,00 (P-le Lwówek); 

− § 4850 składki i inne pochodne od wynagrodzeń – kwota 859,00 (P-le Lwówek). 

Rozdział 80113 Dowożenie uczniów do szkół, § 4860 Pozostałe wydatki – kwota 1.750,00. 

Zwiększenia dokonuje się ze środków Funduszu Pomocy dla poszczególnych jednostek 

oświatowych celem realizacji zadań szkolnych dla dzieci z Ukrainy. 

7. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i kluby, 

§ 2480 Dotacja podmiotowa dla samorządowej instytucji kultury – kwota 109.000,00 

z przeznaczeniem na realizację zadania dofinansowanego ze środków Urzędu 

Marszałkowskiego pn. „Remont i modernizacja salki warsztatowej w MGOK Lwówek” oraz 

§ 4300 zakup usług pozostałych – kwota 12.000,00 z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie 

i naprawy w salach wiejskich. 

8. Zmiany w funduszu sołeckim sołectwa Linie. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy 

paragrafami w dz. 921, rozdział 92195 Pozostała działalność z § 4300 zakup usług – kwota 

600,00 do § 4210 zakup mat. kwota 600,00 w zadaniu pn. „Kultywowanie tradycji wiejskich”. 

9. Zmiany w funduszu sołecki sołectwa Grońsko. Przeniesienie w planie wydatków z dz. 900, 

rozdział 90004 Utrzymanie zieleni z § 4210 zakup mat. – kwota 3.000,00 z zadania pn. 

„Utrzymanie zieleni wiejskiej” oraz z zadania pn. „Doposażenie i utrzymanie Sali wiejskiej” 

z dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i kluby z § 4210 zakup mat. – kwota 

1.000,00 – całość do dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i kluby do § 4210 zakup 

mat. do zadania pn. Wkład własny w realizację projektu w ramach konkursu „Odnowa wsi 

szansą dla aktywnych sołectw” – kwota 4.000,00. A także przeniesienie w planie wydatków 

z dz. 921, rozdział 92195 z § 4210 zakup mat. – kwota 300,00 do dz. 921, rozdział 92195 

do § 4300 zakup usług – kwota 300,00 w zadaniu pn. „Kultywowanie tradycji wiejskich”. 
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10. Zwiększenie planu wydatków w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, § 6057 Wydatki 

inwestycyjne – kwota 306.622,00 z przeznaczeniem na zadanie pn. „Odbudowa i przebudowa 

stawu w Bródkach, gm. Lwówek” – umowa z Urzędem Marszałkowskim nr 00022-65021-

UM1520026/23. 

11. Przeniesienie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, § 6050 

wydatki inwestycyjne – kwota 100.000,00 z zadania pn. „Przebudowa dróg gminnych 383562P 

i 383563P w msc. Grońsko” do zadania pn. „Przebudowa ul. Modrakowej w Lwówku” celem 

podpisania umowy z wykonawcą na realizację zadania oraz zwiększenie planu wydatków w dz. 

600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne w § 4300 zakup usług – kwota 92.149,00 celem 

realizacji zadań zw. z bieżącym utrzymaniem dróg gminnych. 

12. Zmiany w planie wydatków funduszu sołeckiego sołectwa Zębowo. Przeniesienie planu 

wydatków z zadania pn. „Modernizacja Sali wiejskiej” z dz. 921, rozdział 92109, § 6050 

wydatki inwestycyjne – kwota 16.140,00 do dz. 900, rozdział 90004, § 4210 zakup mat. – 

kwota 5.000,00 i do § 4300 zakup usług – kwota 500,00 do zadania pn. „Utrzymanie zieleni 

wiejskiej” a także do dz. 921, rozdział 92109, § 4300 zakup usług – kwota 10.640,00 

do zadania pn. „Utrzymanie i doposażenie Sali” i z dz. 921, rozdział 92195 Pozostała 

działalność, z § 4300 zakup usług – kwota 4.000,00 z zadania pn. „Kultywowanie tradycji 

wiejskich” do dz. 921, rozdział 92109, § 4210 zakup mat. – kwota 4.000,00 jako zadanie: 

Wkład własny w realizację projektu w ramach konkursu „Odnowa wsi szansą dla aktywnych 

sołectw”. 

13. Zmiana w planie wydatków pomiędzy paragrafami funduszu sołeckiego sołectwa Zgierzynka. 

W dz. 900, rozdział 90004 z § 4210 zakup mat. – kwota 1.000,00 do § 4300 zakup usług – 

kwota 1.000,00 w zadaniu pn. „Utrzymanie zieleni wiejskiej”. 

14. Umniejszenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60004 Lokalny transport zbiorowy – kwota 

ogółem 5.481,93, z tego: § 4110 skł. ZUS – kwota 4,25; § 4120 skł FP – kwota 5,68 oraz 

§ 4300 zakup usług – kwota 5.472,00 – pismo Wojewody Wlkp. w celu rozliczenia dotacji 

na dowozy podczas wyborów. 

15. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85216 Zasiłki stałe, § 3110 świadczenia 

społeczne – kwota 10.417,00 – środki z dotacji z przeznaczeniem na wypłatę zasiłków stałych 

przez MGOPS. 

16. Przeniesienie w planie wydatków w dz. 921 z rozdziału 92195 Pozostała działalność, § 4210 

zakup mat. – kwota 3.000,00 do rozdziału 92109 Domy kultury, świetlice i kluby do § 4210 

zakup mat. 3.000,00 jako wkład z budżetu Gminy do projektów realizowanych przez sołectwa, 

w tym: Zębowo 1.000,00; Grońsko 1.000,00 oraz Konin 1.000,00 w ramach konkursu 

„Odnowa wsi szansą dla aktywnych sołectw”. 
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17. Zmiana w planie wydatków funduszu soleckiego sołectwa Konin. Przeniesienie planu 

wydatków z dz. 600, rozdział 60016, § 4210 zakup mat. – kwota 3.600,00 z zadania pn. 

„Remont i utrzymanie dróg” do dz. 921, rozdział 92109, § 4210 zakup mat. – kwota 3.600,00 

do zadania pn. Wkład własny do projektu w ramach konkursu „Odnowa wsi szansą 

dla aktywnych sołectw”. 

 

Radna Gabriela Woźna zapytała o wniosek, który Brody również złożyły w ramach 

konkursu „Pięknieje Wielkopolska Wieś”. Burmistrz potwierdził, że selekcję pozytywnie przeszły 

wnioski sołectw Zębowo, Konin i Grońsko, natomiast Brody się nie zakwalifikowały. 

Radna Aleksandra Serrarens poprosiła o szczegóły w kwestii przesunięcia funduszy z drogi 

w Grońsku na drogę w Lwówku. Burmistrz wyjaśnił, że przetarg na drogę w Grońsku wyszedł 

taniej, niż zakładano w kosztorysie, z kolei na budowę ul. Modrakowej środków może zabraknąć, 

dlatego oszczędności zostały przesunięte.  

 

Wiceprzewodniczący przedstawił opinię Stałych Komisji Rady: „Projekt uchwały 

zmieniającej: uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 28 grudnia 2023 r. 

w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok Radni Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowali 

jednogłośnie pozytywnie 15 głosami ZA”. Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały zmieniającej: uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, Agnieszka 

Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, 

Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian Zambrzycki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basiński. 
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Uchwałę nr IV/34/2024 zmieniającą uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok radni Rady Miejskiej 

w Lwówku przyjęli jednogłośnie 14 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zmiana WPF jest konsekwencją przyjętej zmiany 

uchwały budżetowej.  

 

Wiceprzewodniczący przedstawił opinię Stałych Komisji Rady: „Projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Lwówek radni Rady Miejskiej 

w Lwówku przyjęli do wiadomości”. Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać 

głos. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, Agnieszka 

Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, 

Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian Zambrzycki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basiński. 

 

Uchwałę nr IV/35/2024 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 14 głosami ZA. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 18. Odpowiedzi na interpelacje.  

Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęły żadne interpelacje. 

 

Ad. 19. Wolne głosy i wnioski. 

Radna Monika Marszałkiewicz poinformowała, że 9 lipca 6 radnych założyło Klub Radnych 

Porozumienie dla Dobra Gminy, którego została wybrana na przewodniczącą. Radna wręczyła 

przewodniczącemu akt założycielski, regulamin i uchwałę klubu. 

Radny Piotr Wojciechowski podziękował za wsparcie radnych i urzędu dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Bródkach, gdzie 15 lipca został dokonany komisyjny odbiór strażnicy 

po remoncie. 

Radna Gabriela Woźna wracając do tematu konkursu „Pięknieje Wielkopolska Wieś”, 

dopytała, co było tematem projektów zaproponowanych przez pozostałe wsie. Burmistrz 

powiedział, że tym razem w komisji preselekcyjnej nie brał udziału, jednak z jego informacji 

wynika, że przeważyły rzeczy stricte materialne, zakupy elementów wyposażenia świetlic wiejskich 

czy placów zabaw. Szczegóły poszczególnych projektów udostępni po zasięgnięciu informacji. 

Radna Monika Marszałkiewicz wyjaśniła, że Konin chce kupić namiot, grill i dwa termosy. Radny 

Mikołaj Nowak poinformował, że w Zębowie celem jest wyposażenie sali wiejskiej w zmywarko-

wyparzarkę i lodówkę.  

Radny Andrzej Dulat zasugerował, aby skontrolować stan dróg prowadzących do Zębowa, 

gdyż obecnie duże obciążenie dla nich stanowią samochody ciężarowe jeżdżące na nową 

przepompownię. Burmistrz podkreślił, że drogi spełniają wszelkie normy, jednak dokumentacja 

fotograficzna zostanie zrobiona. Ruch został skierowany przez Linie, ponieważ w Zębowie są zbyt 

ciasne zakręty. Dodał, że współpraca z firmą Gaz System układa się bezproblemowo i w razie 

uszkodzeń z pewnością znajdą rozwiązanie problemu. 

Radny Filip Ratajczak poprosił radną Monikę Marszałkiewicz o wymienienie pozostałych 

członków nowego klubu. Radna wyjaśniła, że klub został założony przez 6 członków, ale obecnie 

liczy ich 10, czyli wszystkich niebędących w Klubie Nowe Perspektywy Lwówka. 

 

Ad. 20. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Po wyczerpaniu porządku obrad IV sesji przewodniczący Rady Piotr Przewoźny zamknął 

obrady, wypowiadając słowa: „Zamykam obrady IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku”. 

 

Protokołowała:         Przewodniczący 

/-/ Karolina Kaczmarek      Rady Miejskiej w Lwówku  

                  /-/ Piotr Przewoźny 


